

Contents

Engineering

- Bashirova E.M., Matveev D.E., Khismatullin A.S., Prahov I.V.** Application of Fuzzy Logic in Hydrogen-Containing Gas Purification Plant for Reactive Power Compensation..... 5
- Prokop G.S., Khismatullin A.S., Ismoilov A.I., Tochka I.I.** Improvement of the Power Supply System of the Catalytic Reforming Shop 9

Architecture and Construction

- Dyachkova O.N.** The Analysis Situation of Urban Green Space Framework in Saint Petersburg..... 12

Economic Sciences

- Adio Durotola Michael** Economical Mechanism to Attain 2050 Forecasts with Focus on Africa 17
- Ayusheeva A.O., Zhigzhitova B.N., Mironova M.V., Vashchenko E.V.** On the Development of Agricultural Production in Buryatia and Mongolia in the Aspect of Green Economy.... 23
- Voronkova O.V., Semenova Yu.E., Petrova E.E.** Problems of Procurement Organization under Sanctions 27

Содержание

Машиностроение

- Баширова Э.М., Матвеев Д.Е., Хисматуллин А.С., Прахов И.В.** Применение нечеткой логики в установке очистки водородсодержащего газа для компенсации реактивной мощности 5
- Прокоп Г.С., Хисматуллин А.С., Исmoilов А.И., Точка И.И.** Улучшение системы электроснабжения цеха каталитического реформинга 9

Архитектура и строительство

- Дьячкова О.Н.** Анализ состояния городского зеленого фонда в г. Санкт-Петербурге 12

Экономические науки

- Адио Дуротола Майкл** Перспективы развития африканской экономики с учетом прогноза до 2050 г. 17
- Аюшеева А.О., Жигжитова В.Н., Миронова М.В., Ващенко Е.В.** О развитии сельскохозяйственного производства Бурятии и Монголии в аспекте зеленой экономики..... 23
- Воронкова О.В., Семенова Ю.Е., Петрова Е.Е.** Проблемы организации закупок в условиях санкций 27